
Referat styremøte Svennevikheia/Lussevika Velforening 26.08.2024 

Tidspunkt: Mandag 26.8.2024 kl 20.00 – 21.45 

Teams: Anita Oftedal, Lise Storhaug Ekeland, Sigurd Trones, Morten Lindland, 

 Trond Gjermund Haugen og Torunn Tjetland 

 

1. Status Økonomi og utestående 

Det er bare noen få i Velforeningen som ikke har betalt kontingenten for 2024. Det er 

2 stk i havnen som ikke har betalt hele fakturaen. Alle blir oppfølgt videre. 

  

Vi binder kr 1,6 million av egenkapitalen i 6 måneder. 

 

2. Status Samarbeidsavtalen (kloakk) 

V prøver å få til et møte med kommunen og LGU før årsskiftet. 

 

3. Status møte med LGU fartsreduksjon 

Vi må ha et møte med LGU nå til høsten der vi ønsker at LGU skal komme med 

forslag om tiltak til fartsreduksjon.  

 

4. Status Havna 

Styret har hatt et møte der de konstituert. Det er kommet ønske om å få kanostativ i 

havnen. 

 

5. Status Dugnad 

Høstdugnaden er 12. oktober 2024.  

Vi skal ha sandlageret på samme plass som tidligere. LGU ønsker å flytte dette, men 

det blir tidligst til våren. 

På høstens dugnad blir det skoging/rydding og bruk av flisekuttere. Det lages et kart 

over «veier/område» som skal ryddes og dette legges ut på Facebook før dugnaden.  

Ellers skal det ryddes og sopes, settes opp strøkasser, nettet til sandvolleyballbanen 

skal tas ned og duk på hoppeputa skal ryddes vekk. Mer info legges ut på Facebook 

før dugnaden. 

 

6. Status Lekeplasser 

De jobbes videre med flere alternativ til aktiviteter/apparater på lekeplassene.  

 

7. Status sti til Gullvika 

Det er kommet et forslag som er oversendt til kommunen. Kommunen har ikke 

kommet med tilbakemelding på dette pr dags dato. 

 
8. Status brøyting i vinter 
Vi fortsetter med samme avtale som i vinteren 2023/24.  
 
 
Neste styremøte er 14. oktober 2024 på Teams. 
 
 


